
Utvärdering av julbasaren på Ebba Petterssons privatskola
 
Tack för en lyckad julbasar! Hoppas ni och era klasser är nöjda efter allt jobb ni har lagt ner.
För att vi ska kunna göra en lika bra eller kanske bättre julbasar nästa år är vi tacksamma
om en klassförälder i varje klass svarar på nedanstående frågor och skickar dem till
ebbaff@ebbapetterssonff.se senast måndag den 12 december. Dessa utvärderingar
används också av er själva nästa år då ni tar del av vad årskullen före gjorde för
erfarenheter. Det blir då lättare och bättre för er. Var konkret och detaljerad i era svar.

Vilken klass är ni?
7C&D

Vad sålde/gjorde ni i år?
Café & försäljning av bakverk

Hur mycket tjänade ni?
16500 kr att dela lika på 2 klasser

Var stod ni?
Vi stod vid fotbollsplanen. Vi hade dessutom kaffe- och glöggstation vid omklädningsrummen
i gympasalen, dvs där fanns eluttag så vi kunde brygga kaffe och värma glögg.
Kaffestationen delade vi med 7A&7B.

Positivt att julbazaren numer är utomhus. Det ger julstämning.

Vad var bra/dåligt med platsen
Det som var bra i år var att julbasaren var organiserad i två jultorg. Alla A & B klasser hade
platser precis innanför grindarna-entrén till skolan. Alla C & D klasser hade platser vid
fotbollsplan. Vad som är bästa platsen kan alltid diskuteras.

Elen var en springande punkt. Det gäller att planera vad som ska vara igång. Tillgång till
eluttag - bryggare, värmeplattor, våffeljärn mm.

Vad köpte ni in eller hur fick ni tag på det ni sålde?
Vi sålde hembakat, våfflor, kaffe, glögg och läsk i kafé - delen och i vår försäljningsdel sålde
vi hembakat i påsar, inköpt glögg med olika smaker och hemgjord pepparkaksdeg och
senap.

Hur mycket gick åt, vad blev över?
Vi reade ut de sista bakverken så allt gick åt.
Vi fick dock köpa till mer kaffe och våffelmix under julbasaren då det tog slut.

Hur gick samarbetet i klassen?
Samarbetet mellan klasserna gick bra.

Var det lätt eller tungt att vara ansvarig?
Tips på hur man kan förbättra.



Bra med tydliga rekommendationer från styrelsen att klasserna ska jobba två och två samt
tydlighet att komma överens om hur intjänade pengar ska delas mellan klasserna.

Hur planerade ni?
Vi pratade ihop oss på informationsmötet också skapade en Whatsapp grupp för rullande
kommunikation. Vi hade ett teamsmöte och använde ett googledokument för att planera och
informera klasserna. Det funkade bra och feedback från föräldrarna var att de var nöjda med
kommunikationen, att slippa bli email-bombade.

Hade ni lagom med antal bord?
Vi hade behövt flera bord!

Vad kan förbättras till nästa år?
Informera redan på uppstartsmötet problematiken med elen, dvs begränsning av eluttagen,
att det  inte går att ha igång för mycket samtidigt. Nu fick vi denna info först på
fredagskvällen, dvs dagen innan bazaren.

Var ni nöjda med arbete, försäljning och dagen i stort?
Ja!
Gällande betalning hade vi endast Swishbetalning.

Övriga åsikter eller tips till nästa år:

Önskemål/ förbättringsförslag
- Hade varit bra om vi fått låna professionell kaffekokare för det gick inte att brygga i

takt med efterfrågan när den var som störst. Tre pumptermosar som buffert räckte
inte.

- Tryck upp flera lappar med QR-kod till Swish. Bra att ha när barnen går runt och
säljer bakverk.

Tack för i år och God Jul!
Med vänliga hälsningar
Ebba Petterssons föräldraförening


